
 
 

UDVALG:   HB-møde    

DATO:   17. juni 2025   

TID:  17.30 – 19.30 

STED:  Bestyrelsen 

DELTAGERE: Ulrik, Mikkel, Torben, Henrik, Kim, Birgitte, John, Christian Fischer og Steen 

AFBUD:  Hasan  

  

 
 
Dagsorden HB-møde – den 17. juni 2025 

 
1. Nyt fra formanden v/Ulrik  
2. Nyt fra forretningsføreren v/Steen  
3. Status personale og sommerberedskab v/Steen  
4. Status Sportscaféen v/Steen 
5. Status Ny lille kunst v/Ulrik, Torben, Kim og Steen  
6. Placering af ny tennishal v/MG  
7. Projekt fremtidens AB-hal v/Steen  
8. Bestyrelsesseminar v/Steen  
9. Status fondsansøgninger og sponsorer v/Steen  
10. Evt. v/alle  

 

Referat 
 

1. Nyt fra formanden v/Ulrik  
 
UR bød velkommen til dette første hovedbestyrelsesmøde efter generalforsamlingen, og orienterede 
om  

• Deltagelse i Christina Rittig Falkbergs reception 

• Cricket slagsportscenteret er kommet på plads, hvilket er meget glædeligt. Desværre er det 
estimerede sluttidspunkt udskudt et lille års tid, hvilket MG forfølger 

• U19 holdet vandt første division, hvilket var rigtig flot 

• Der har været meget positiv omtale af AB A/S og deres ejere 

• Der er fortsat dialog med Airtox omkring et kommercielt samarbejde 

• Der mangler feedback fra Racket Club vedr. overdækningen af padelbanerne, hvilket UR 
forfølger 

 
 

2. Nyt fra forretningsføreren v/Steen  
 

• AB Cup vel overstået, efter et godt tværgående samarbejde 

• De to påbud fra arbejdstilsynet er imødekommet. Torben Andersen er valgt som arbejdsmil-
jørepræsentant i AB, og skal snarest på kursus 



 
• Sæsonen går mod hæld, og der er planlagt banevedligehold startende nu. Bane 1-4 og 7 

ligger stille i uge 27-30, med undtagelse af 1 cricketkamp 6. juli. I den forbindelse er der 
også udtaget jordprøver fra alle baner, for at sikre den bedst mulige pleje relateret til den 
enkelte banes bundlag.  

• Der er eksternt cricket-event på Bane 1-2 den 9-10. august som sidste år. Derudover er der 
Indisk festival i hallen 25-28. september.  

• Der kører en proces omkring vejudvidelser af hhv. Hillerødmotorvejen samt ringvej 4. I rela-
tion til sidstnævnte har der været afholdt møde med vejdirektoratet. CF hæftede sig ved at 
det har en betydning hvorvidt der påtænkes etablering af støjskærme mod AB, hvilket under-
søges 

• En del medlemmer skal på efterskole. Vi påtænker at orientere dem direkte om mulighe-
derne for kontingentfritagelse i perioden 

• Der har været nogle episoder med en stor gruppe unge mennesker der tiltvinger sig adgang 
til anlægget ude og inde, udenfor lukketid i weekenden. Flere af dem repræsenterer vores 
egen U17-afdeling. Fodboldafdelingen er på sagen 

• I den forbindelse, samt en række andre episoder, senest med tyveri fra Sportscaféen, på-
tænkes der opsat videokameraer udvalgte steder 

 
Det er besluttet at igangsætte udskiftning af hovedlåge og hegn ved indgangsområdet samt indheg-
ning af materialegården. Derudover sigtes der mod indkøb af 2 nye LED-skærme ude hvilket afven-
ter økonomistatus i juli 
 
 

3. Status personale og sommerberedskab v/Steen  
 
Det går generelt set rigtig godt med personalet. Der er behov for at få fundet mindst én ekstra week-
endvagt, da Bent lige nu kun er inde på afgrænset tid, hvilket vi søger efter via egne medier.  
 
Som tidligere år justerer vi på åbningstiderne i juli, således at anlægget lukker ca. kl. 21. Åbningsti-
derne på kontoret skrues også ned. Der informeres omkring dette til medlemmerne snarest, herun-
der også info omkring salg af øl og vand.  
 
Der mangler lidt balance i nyhedsstrømmen afdelingerne imellem. Det har været foreslået at Kasper 
bruger kommunikationsudvalget mere til at understøtte indsatsen fra alle afdelinger. 
 
 

4. Status Sportscaféen v/Steen  
 
SRJ orienterede om status på samarbejdet med forpagter.   
 
Det skal undersøges med de sportslige afdelinger hvad deres reelle behov er omkring storskærms-
visning. 
 
 

5. Status Ny lille kunst v/Ulrik, Torben, Kim og Steen   
 
Investeringen ønskes udsat et år, grundet stor usikkerhed omkring de reelle muligheder for den rig-
tigste løsning.  
 
 



 
6. Placering af ny tennishal v/MG   

 
MG orienterede om status på dette område, hvor der er afsat en pulje på 15 mio. kr. til etablering af 
overdækkede tennisbaner i kommunen. Høringssvaret fremsendes snarest.  
 
 

7. Projekt fremtidens AB-hal v/Steen  
 
Der er optaget en særlig dialog med Lokale- og Anlægsfonden ift. et stort haludviklingsprojekt der 
kører det næste år.  
 
LOA gennemfører en proces hvor de hjælper og faciliterer projektbeskrivelse og arkitekttegninger af 
en mere nutidig version af de haller der typisk er opført i 60’erne og 70’erne. Guleroden er at 3 pro-
jekter modtager 10 mio. fra fonden til realisering af projektet. 
 
Ambitionerne er at videreudvikle hallerne så de fremstår mere moderne i forhold til nutidens brugere, 
herunder er åbne på tværs af brugergrupper, mere åbne og lysvenlige, og med de faciliteter der ef-
terspørges i form af fitness- og omklædningsfaciliteter, kontor- og mødelokaler, opholdsrum, tilskuer-
faciliteter etc.  
 
Noget af det vi har kig på kunne være en haludvidelse mod syd ift. mulige møde- og opholdsfacilite-
ter samt et mere moderne og åbent beliggende styrketræningsområde samt en større åbenhed mel-
lem hal og gangarealer.  
 
Der var stor interesse og opbakning til at gå videre med projektet.  
 
 

8. Bestyrelsesseminar v/Steen  
 
Udkastet til indhold og program blev gennemgået og tilrettet.  
 
Invitationer skal udsendes snarest muligt inkl. temaer til alle i afdelingsbestyrelserne, så der sikres 
en bred forankring.  
 
Det blev besluttet først at gennemføre næste medlemsundersøgelse næste år, således at vi fortsat 
gør det med fast frekvens hvert andet år.  
 
 

9. Status fondsansøgninger og sponsorer v/Steen  
 
Status på fondsansøgninger og sponsorarbejdet blev gennemgået. Der er fremgang og fortsat mas-
ser af potentiale.  
 
Der arbejdes også med andre muligheder omkring øgede indtægter.  
 
 

10. Evt. v/alle  
 
John orienterede om at han varetager rollen som næstformand, og at man leder efter en formands-
kandidat.  



 
 
Henrik orienterede om den forestående Gladsaxe-Dag i august, som er under udvikling.  
 
TJK orienterede om at det ser fint ud omkring økonomien i de sportslige afdelinger og i fællesdrift. 
Nyt forecast forventes udsendt medio juli.  
 
UR og TJK har været i dialog omkring gennemførelse af VM for +60 hold på AB næste år i maj må-
ned. Aftalen underskrives denne uge.   

 
 
 


